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Πρακτικά 491ης συνεδρίας του Δημοτικού Συμβουλίου ημερ 25/10/2010 
 

 
 
Πρακτικά 491ης συνεδρίας του Δημοτικού Συμβουλίου Στροβόλου που έγινε στα γραφεία 

 
 του Δήμου στις 25/10/2010  από τις 6:00μμ-8:30μμ. 

 
Αρ συνεδρίας: 14/2010 
 
 
Παρόντες
 

: 

κ.κ. Σάββας Ηλιοφώτου, Δήμαρχος, Πρόεδρος 
 Σταύρος Γερολατσίτης, Αντιδήμαρχος 
  
 Μαρία Πασχάλη Ανδρέας Μαϊμάρης 

Ανδρούλα Αντωνίου Φρόσω Γεωργιάδου     
Χάρια Παπαγεωργίου Στέλλα Σουρμελή  
Κωνσταντίνος Κούκος                Στέλλα Αυλωνίτη         Μέλη 
Ανδρέας Κωνσταντίνου        Δημήτρης Τσίγκης Δημοτικού 
Χρίστος Τσίγκης Παντελάκης Αγκαστινιώτης Συμβουλίου 
Μαρίνος Αθανασιάδης Παναγιώτης Ουστάς  
Μιχαήλ Ιερείδης Μάριος Ανδρέου  
Σταύρος Σταυρινίδης Σωτήρης Λουκαΐδης  
Ανδρέας Παπαχαραλάμπους Άθως Αγαπητός   

 
 
Απόντες
 

: 

κ.κ.  Βαλεντίνος Πολυκάρπου 
 Μενέλαος Κωμοδίκης           Μέλη 
 Γιώργος Χρυσάνθου     Δημοτικού 
 Άθως Παρισινός Συμβουλίου 
 Κώστας Σωφρονίου                 

 
 
Παρευρισκόμενος
 

: 

κ. Α. Λάμπρου, Δημοτικός Γραμματέας 
 
 

 
Δικαιολόγηση Απουσιών: 

Οι απουσίες των κ.κ. Β. Πολυκάρπου, Μ.Κωμοδίκη και Γ. Χρυσάνθου δικαιολογήθηκαν. 
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491.1 

 

[15.21.4] Μελέτη αξιολόγησης της αποτελεσματικότητας της υφιστάμενης 
οργανωτικής δομής και στελέχωσης σε σχέση με τις δραστηριότητες και το σχετικό 
όγκο εργασίας του Δήμου.  

Προσχέδιο της μελέτης αξιολόγησης της αποτελεσματικότητας της υφιστάμενης οργανωτικής  
δομής και στελέχωσης σε σχέση με τις δραστηριότητες και το σχετικό όγκο εργασίας της 
Δημοτικής Υπηρεσίας, το οποίο έχει ετοιμαστεί από τον Οίκο PriceWater HouseCoopers 
διαβιβάστηκε στο Συμβούλιο με την ημερήσια διάταξη. 

 
Το Προσχέδιο της μελέτης παρουσίασε και επεξήγησε στο Συμβούλιο ομάδα εκπροσώπων του 
Οίκου PriceWaterHouseCoopers αποτελούμενη από τους κ.κ. Φίλιππο Σώσειλο, Έλενα Λεωνίδου 
και Στέλλα Γεωργίου. 

 
Ακολούθησε σχετική συζήτηση στο πλαίσιο της οποίας οι εκπρόσωποι του Οίκου 
PriceWaterHouseCoopers απάντησαν σε ερωτήσεις που έθεσαν τα μέλη. 

 
Αποφασίστηκε όπως το θέμα επανέλθει ενώπιον του Δημοτικού Συμβουλίου αφού  εν τω μεταξύ οι 
Δημοτικές Ομάδες υποβάλουν γραπτώς τις απόψεις τους επί του θέματος. 

 
 
 
Δήμαρχος  
 
 
Κοιν
  της Δημοκρατίας 

:  Γενικό Ελεγκτή  

 
 
 
ΚΠ’’Γ/ΜΕ 
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